



全宿 4+5 钻*标准酒店 | 入住景区酒店(葛仙村、婺女洲)

夜游葛仙村+水幕电影、葛仙山+上下缆车——江西上饶大发现、神仙住的村庄,宛如世外桃源,看大型水幕电影白天乘缆车登【中国道教圣地】。

望仙谷一个藏在深山里的神仙古镇,享有山谷里的清明上河图之美誉。

婺女洲景区+打铁花表演 + 水幕灯光秀 ——小镇以新式微派建筑风格为特色,古民宅、白墙、灰瓦随处可见、充满浓郁的古微洲文化气息,夜游婺女洲景区、观非遗(打铁花)表演。

篁岭晒秋+缆车上下、享有【中国最美村落】之美誉,挂在山崖上的古村落,微派建筑,篁岭晒秋美景。

特色风味餐: 南昌赣菜风味, 特色徽菜, 仙山风味



7天5晚醉美江西3大绝美夜景

(南昌/葛仙村/望仙谷/婺女洲/篁岭) CN7XTXN 行程 2025 年 9 月 1 日 | Batik Air 包机系列

第一天 吉隆坡 - 长沙

(机上用餐)

酒店: 4 钻*长沙维也纳国际酒店或同级别

集合于吉隆坡国际机场,办理登机手续后飞往长沙。抵达后入住酒店休息。

第二天长沙-万载古城 (3.0 小时)、南昌 (2.0 小时)

(早/午/晚餐)

酒店: 4 钻* 南昌金茂嘉悦酒店或同级别

【万载古城】以万载非物质文化遗产、赣派建筑风情为内核,完整保存有明清、民国时期的古祠堂 27 座以及众多历史悠久的古民居、古街、巷弄、粮仓、水井等不可多得的古建筑与文化遗产,是中国保存较为完好、具有赣西文化特色的少有古建筑群。 续程南昌, 游览【万寿宫历史文化街区】- 来南昌一定得到万寿宫历史文化街区! 这地方古色古香,一进去就像穿越了。青石板路 、复古建筑,特别有感觉。小吃多得眼花缭乱,白糖糕、糊羹啥的,味道正宗,保准满足你的味蕾。还有各种非遗展示,能亲手体 验传统技艺。晚上更是氛围感拉满,红灯笼亮起,热闹非凡。







万载古城

万寿宫历史文化街区

(早/午/-)

(早/午/-)

第三天南昌-葛仙村(3.5小时)

酒店: 4 钻*葛仙村仙村客驿酒店或同级别

【南昌梅湖景区】又称南昌八大山人梅湖风景区,是一处集历史文化、生态景观、艺术产业和文化旅游于一体 的风景名胜区。它由水墨丹青区、文化博览区、水乡风情区、岁寒三友区、农耕休闲区、梅村思贤区和综合娱 苑区七大景区组成。景区内古建筑众多,园林景观优美,是南昌一处颇具特色的古风园林,适合拍照打卡和休 闲游览。【葛仙村度假区+水幕电影】围绕葛仙山景区打造,以仙人葛玄在葛仙山的修行事迹为线索,融合道家 的文化内核和要素,致力打造一个集生态旅游、休闲度假、商务会展和道文化体验的天然圣地和绝佳仙村。

【灵宝仙街】华灯初上,宛若一座世外桃源。这里,特色商铺鳞次栉比;街道上的行人悠然自得;游船在众妙 阁旁的葛仙湖上来回穿梭,仰视着两岸的斑斓夜色。长街华灯璀璨,古韵十足,漫步在古朴的街道上,此情此 景,宛如人在画中游! 大气磅礴的水幕电影《归真纪》, 光、电、声、水互相融合,打造出一场山水画卷式的视 觉盛宴,掀起了创意、科技、文化、旅游相融合的巅峰盛夜。当音乐响起,水幕、喷泉、全彩激光、3D 影像、交 映出光影幻境。







南昌梅湖景区

葛仙村度假區+水幕电影

第四天 葛仙村 - 望仙谷(2.0 小时)、上饶(1.0 小时)

酒店: 4 钻*上饶维也纳国际酒店或同级

【葛仙山+上下缆车】相传因东汉葛玄在此山修道成仙而得名,景区内自然景观和人文景观丰富,有奇峰、异石、 云海等奇观,景区以宗教文化和自然风光着称,号称"中华灵宝第一山",是"一山两教、道佛双修"的宗教文化胜 地。【大葛仙殿】俗称葛仙祠,又称玉虚观,坐落在葛仙山最高峰香炉峰上。殿内有坛,坛上有葛仙山葛玄行像、 坐像各一。【望仙谷】坐落于江西上饶的望仙谷,是无数人梦中的神仙地。悬崖之上,高山清流,在悬崖上望向。 对面的瀑布,如白炼垂空,银段挂壁,每当夜色来临,灯光亮起,一个人间仙境便映入眼眸。山谷悠远清幽、 溪水欢腾、卵石飞瀑。有江西民居特有的夯土墙、青石板路、黄墙黛瓦、原味村屋;也有松涛竹海和独具风情 的赣家街市。景区景点: 青云桥, 三叠水, 揽月桥等等。望仙村谷里的百味街汇聚了上百种地道赣家美食小吃, 有芋芋饺、烤冷面、烤肉串、肉夹馍、胡氏烧饼、望仙花卷、茨实糕、油条麻糍、灯盏果、葱饼等无法一一细 数。游毕, 回到上饶, 入住酒店。



大葛仙殿





望仙谷

酒店: 4 钻*吉婺女洲万卷酒店或同级

【**篁岭+缆车上下**】区是一座具有独特风格的近 600 年历史徽派古村落。背倚石耳山,周边千棵古树环抱,万亩梯田簇拥,篁岭村"地无三尺平"的独特地貌造就了其层次分明、错落有致的村落布局。[篁岭还是"晒秋"文化起源地,晒秋景观随着四季更迭而变换,每个季节都有不同的色彩和风情。【**婺女洲度假区+水幕灯光秀及中国"非遗"打铁花表演**】由 3 座岛屿——音乐岛、五显岛、芳烟岛和两个湖泊 - 婺女湖和五显湖组成,以婺源神话婺女飞天传说为核心,集传统徽州文化景点、实景民艺与科技美学而打造的综合性旅游度假区。霓虹闪烁璀璨的夜色,古典与现代融合的烟火生活,无不让人沉醉其中。







篁岭+缆车上下

婺女洲+水幕灯光秀及中国"非遗"打铁花表演

第六天 婺女洲景区 - 屯溪

酒店: 5 钻*国信南山温泉酒店或同级

(早/午/机上用餐)

【徽州博物馆】博物馆通过精心挑选的展品、展板、动画和沙盘等多种形式,深入展示徽州地区的历史变迁。常展分为多个主题,如"天下徽州"、"遥忆徽州"、"寻根徽州"等,带领观众穿越时空,感受徽州文化的深厚底蕴午后,送往送往黄山屯溪国际机场,准备办理受机离境手续,准备结束此次的精彩之旅,再会!







吉林雾凇长廊

外观哥特式天主教堂

推荐自费: 船游赣江+月亮湾竹筏漂流+遇见黎源秀 RM300/人

航班时间

DAY 01 OD642 KULCSX 1920/0010+1 DAY 06 OD677 TXNKUL 1510/2025

备注

行程若更改,需受公司的条款与细则所约束。顾客需注意以下事项:在公司无法控制的情况下行程可能更改。 指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。若有更改不被接受,需遵守条款与细则中的退款规定。

7DAYS 5NIGHTS 3 STUNNING NIGHT VIEW IN JIANGXI

(Nanchang/Gexian Village/Wangxian Valley/Wunuzhou/Huangling)
CN7XTXN Itinerary is applicable on September 1, 2025 | Batik Air Charter Series

Accommodation: 4–5 Diamond Standard Hotels | Stay Inside the Scenic Areas (Gexian Village & Wunüzhou)

Night Tour of Gexian Village + Water Screen Show | Gexian Mountain with Cable Car (Round Trip)

Discover Shangrao, Jiangxi — a hidden paradise believed to be the home of immortals. Ride a cable car up Gexian Mountain, a sacred site of Taoism in China. Enjoy a night tour of Gexian Village and witness a spectacular large-scale water screen show. **Wangxiangu** — A Hidden Fairy-Tale Town in the Mountains Often praised as the "Along the River During the Qingming Festival" painting in real life, Wangxiangu is a picturesque ancient town nestled in deep valleys.

Wunüzhou Scenic Area + Iron Flower Show + Water & Light Show

This charming town features modernized Hui-style architecture with traditional white walls and grey tiles. Experience the rich culture of ancient Wuzhou. Enjoy a night tour of Wunüzhou with performances of intangible cultural heritage, including the dazzling Iron Flower Show and a stunning water and light spectacle.

Huangling Autumn Scenery + Cable Car (Round Trip)

Recognized as one of "China's Most Beautiful Villages", Huangling is a clifftop ancient village famed for its iconic autumn harvest displays. Admire the breathtaking "shaiqiu" (drying autumn harvests) scenes and elegant Hui-style buildings.

Special Local Cuisines: Nanchang Jiangxi Cuisine, Signature Anhui Cuisine, Immortal Mountain Local Flavors

Day 1: Kuala Lumpur - Changsha

(Meal On Board)

Hotel: 4★ Vienna International Hotel Changsha or similar

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to **Changsha**, China. Upon arrival, transfer to the hotel and check in for rest.

Day 2: Changsha – Wanzai Ancient City (Approx. 3.0 hrs) – Nanchang (Approx. 2.0 hrs)

(Breakfast / Lunch / Dinner)

Hotel: 4★ Jinmao Jiayue Hotel Nanchang or similar

Visit [Wanzai Ancient City], a cultural treasure rooted in Jiangxi's intangible heritage and Gan-style architecture. The city retains 27 ancestral halls from the Ming, Qing, and Republic periods, along with many well-preserved historic structures such as ancient residences, alleys, grain warehouses, and wells — making it one of the best-preserved ancient architectural complexes in western Jiangxi.Continue to Nanchang and explore the [Wanshou Palace Historic Cultural Street] — a must-visit in Nanchang! Step onto the cobblestone paths and into time-honored buildings that offer a nostalgic, immersive experience. The area comes alive with local delicacies like brown sugar rice cakes and traditional porridge, sure to satisfy your taste buds. Enjoy hands-on experiences with traditional crafts and watch cultural heritage demonstrations. In the evening, the red lanterns light up the street, creating a lively and charming atmosphere. It's the perfect spot for food, fun, and culture — a truly enjoyable experience!

Day 3: Nanchang – Gexian Village (Approx. 3.5 hrs)

(Breakfast / Lunch / -)

Hotel: 4★ Xian Village Guest Hotel at Gexian Village or similar

Visit the [Meihu Scenic Area in Nanchang], also known as the Bada Shanren Meihu Scenic Area. This cultural and ecological park integrates historical heritage, ink-wash landscapes, artistic industries, and tourism. The park is divided into seven thematic areas: Ink & Wash Zone, Cultural Exhibition Zone, Waterside Folk Zone, Three Friends of Winter Zone, Farming Leisure Zone, Meicun Wisdom Zone, and Entertainment Zone. With its classical architecture and picturesque gardens, it offers an ideal setting for photos, leisurely walks, and cultural exploration. Continue to the [Gexian Village Resort Area + Water Screen Show], built around the scenic Gexian Mountain. Inspired by the legendary Taoist immortal Ge Xuan's practices here, the resort blends Taoist culture with ecotourism, leisure, conferences, and immersive spiritual experiences, creating a truly enchanting destination.

In the evening, explore **[Lingbao Immortal Street]** As dusk falls and lanterns light up, Lingbao Immortal Street transforms into a dreamlike paradise. Lined with charming specialty shops, the street invites leisurely strolls, while boats gently glide across Gexian Lake beside the Zongmiaoge Pavilion, reflecting the vibrant colors of the night. The long street shimmers under a canopy of lights, steeped in ancient charm. Walking along its timeworn paths feels like stepping into a living painting.

At the heart of the night's enchantment is the awe-inspiring water screen show *Return to Nature*. This breathtaking performance weaves together light, sound, water, and electricity into a sweeping visual symphony—like a scroll of mountain-and-river art come to life. As music fills the air, fountains, water screens, full-color lasers, and 3D projections dance in harmony, creating a dazzling world of light and shadow. It's a perfect fusion of creativity, technology, culture, and tourism—an unforgettable night of wonder.

Day 4: Gexian Village – Wangxiangu (Approx. 2.0 hrs) – Shangrao (Approx. 1.0 hr)

(Breakfast / Lunch / -)

Hotel: 4★ Vienna International Hotel Shangrao or similar

Begin your day with a visit to [Mount GeXian], accessible by round-trip cable car. Named after the Taoist immortal Ge Xuan, who is believed to have cultivated here during the Eastern Han Dynasty, the mountain is renowned for its rich natural and cultural landscapes, including strange peaks, mystical rock formations, and seas of clouds. Known as "China's No. 1 Sacred Mountain of Lingbao Taoism," it is a prominent religious site where both Taoist and Buddhist influences coexist.

Explore the **Great Gexian Hall** (also known as Gexian Ancestral Temple or Yuxu Temple), located at the summit of Xianglu Peak — the highest point of Gexian Mountain. Inside, you'll find altars featuring both standing and seated statues of Ge Xuan, paying tribute to his spiritual legacy.

Continue to [Wang Xian Gu], located in Shangrao, Jiangxi — a place often described as a fairyland on Earth. Perched on dramatic cliffs with flowing streams and waterfalls cascading down the opposite mountainside like silver ribbons, the valley transforms into a magical wonderland at night with soft ambient lighting. The serene mountain setting is filled with natural beauty — rushing creeks, pebble waterfalls, pine forests, and bamboo groves.

Wangxiangu also features traditional Jiangxi-style architecture such as rammed earth walls, cobblestone paths, yellow walls with dark-tiled roofs, and charming rustic village homes. Highlights include **Qingyun Bridge**, **Three-Tier Waterfall**, and **Lanyue Bridge**. At **Baiwei Street** ("Street of a Hundred Flavors") inside the valley, sample over a hundred kinds of authentic Jiangxi local snacks — such as taro dumplings, grilled cold noodles, skewered meats, meat buns, Hu-style pancakes, Wangxian steamed buns, water chestnut cakes, fried dough with glutinous rice, lantern-shaped cakes, scallion pancakes, and more.

After the visit, proceed to Shangrao and check in at the hotel for rest.

Day 5: Shangrao – Huangling Scenic Area + Cable Car (Approx. 1.5 hrs) – Wunüzhou Scenic Area (Approx. 0.5 hr) Hotel: 4★ Wanjuan Hotel Wunüzhou or similar (Breakfast/Lunch/-)

Visit **[Huangling Scenic + Round-trip Cable Car Ride]** — a nearly 600-year-old ancient Hui-style village nestled against Shier Mountain and surrounded by thousands of ancient trees and expansive terraced fields. The village is built on steep terrain where "not even three feet of flat land" can be found, creating a distinctive, multi-leveled layout.

Huangling is also the origin of the traditional "Autumn Drying" (Shaiqiu) culture, where locals display harvested crops on rooftops and bamboo trays. The scenic "drying" displays change with the seasons, offering vibrant and picturesque views year-round.

Continue to the **[Wunüzhou Resort Area]**, a culturally immersive destination composed of three islands — Music Island, Wuxian Island, and Fangyan Island — and two lakes — Wunü Lake and Wuxian Lake. The resort is inspired by the myth of the celestial maiden "Wunü" from Wuyuan folklore and combines traditional Huizhou architecture, folklore, performing arts, and modern tech-driven aesthetics into one grand cultural experience.

In the evening, enjoy a dazzling water and light show, followed by a live performance of China's Intangible Cultural Heritage — the Iron Flower Show. As neon lights illuminate the sky and classical architecture meets modern spectacle, you'll be immersed in a dreamlike night filled with heritage, artistry, and wonder.

Day06: WunüzhouScenicArea-Tunxi(Huangshan)

(Breakfast/Lunch/Meal on board)

Hotel: 5★ Guoxin Nanshan Hot Spring Hotel or similar

Visit the [Huizhou Museum], where curated exhibits, display panels, animations, and detailed models bring to life the historical evolution of the Huizhou region. The museum's permanent exhibitions are divided into several thematic sections such as "All Under Heaven – Huizhou", "Memory of Huizhou", and "Searching for Huizhou Roots", offering a journey through time that showcases the depth and richness of Huizhou culture.

In the afternoon, transfer to Huangshan Tunxi International Airport to complete check-in formalities for your return flight. Farewell, and we hope you had a wonderful and unforgettable journey!

Optional Tour: Ganjiang River Cruise + Moon Bay Bamboo Rafting + Li Yuan Show RM300/person

Flight detail:

DAY 01 OD642 KULCSX 1920/0010+1 DAY 06 OD677 TXNKUL 1510/2025

Remarks. Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company's Terms and Conditions. Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control.

Accommodation in designated cities is subject to room availability. Sequence of itinerary may be subject to change. Different tour groups may be merged. Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions.